
bericht

Aan Monique Schuttenbeld

Van Marco Westerhof

Datum 21 september 2023
Onderwerp Beantwoording vragen vanuit de raad

Memo Leefomgeving en Mobiliteit

Telefoon (038) 498 2144

1. In het voortgangsdocument worden een aantal acties opgesomd in het 
kader van huisdierkosten in relatie tot koopkrachtcrisis. Wie voert deze 
acties uit ? (Silvia Bruggenkamp – Swollwacht)

De genoemde acties worden onder regie van de gemeente uitgevoerd door de 
verschillende dierenorganisaties in de stad. Daartoe behoren in dit geval de 
twee gesubsidieerde dierenopvangcentra (Dierenasiel Zwolle en Stichting 
Flappus), de gesubsidieerde dierenambulance (Dierenambulance Zwolle), de 
door de gemeente ondersteunde dierenvoedselbank en dierenweide Dieze-
Oost, de kynologenclub, de diverse dierenartsen in de stad, en ook landelijke 
dierenopvangcentra en ngo’s. Aan de gemeentelijke kant zijn met name 
dierenwelzijn en het sociaal domein (armoedebeleid, sociale wijkteams, 
Oekraïne-opvang) direct betrokken. Casussen zijn doorgaans multidisciplinair 
van aard. Duidelijke procesgangen zijn hiervoor essentieel en daarop richt het 
integrale beleidsplan voor dierenaangelegenheden -momenteel in ontwikkeling- 
zich voor een belangrijk deel.

2. Er is bezorgdheid over het grote aantal afstandsdieren. Hoe verwacht de 
wethouder hiermee in het op te stellen integrale beleidsplan voor 
dierenaangelegenheden mee om te gaan ? (Silvia Bruggenkamp – 
Swollwacht)

Deze thematiek is onderwerp van gesprek met de betrokken 
dierenorganisaties, als ook met landelijke dierenbeschermingsorganisaties en 
collega’s dierenaangelegenheden bij andere gemeenten. Het doorgronden van 
de problematiek en het -kwalitatief en kwantitatief- in beeld brengen van de 
achterliggende mechanismen kan ons helpen de juiste mix van wettelijke 
maatregelen, nieuwe ketensamenwerkingen, educatie en communicatie in te 
zetten aan de voorkant, en samen met de uitvoeringspartners te zorgen voor 
flexibilisering van de opvangcapaciteit en intensivering van de uitstroom aan de 
achterkant. 

3. Waarom zijn vissen niet opgenomen in het beleidskader ? (Debbie 
Mathijsen – PvdD)

Het beleidskader 2020-2023 had een focus op gezelschapsdieren. Wat betreft 
wilde dieren ging het met name om dierennoodhulp, en zijdelings om de 
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overlast van ganzen. Het nieuwe integrale beleidsplan voor 
dierenaangelegenheden dat in ontwikkeling is, beoogt te beantwoorden aan de 
maatschappelijke vraag voor aandacht voor alle dieren en diergebruik, en zal 
dus ook ingaan op vissen en hengelsport. 


